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Prawo i Sprawiedliwość

Interpelacja

Przedmiot, temat interpelacji:

Klub Piłki Siatkowej Buskowianka Kielce

Bardzo proszę o informację jaką kwotę przekazało miasto w latach 2017, 2018, 2019 na Klub

Piłki Siatkowej w Kielcach.

Uzasadnienie interpelacji:

W związku z tragiczną sytuacją w jakiej znalazła się kielecka piłka siatkowa niezbędne

jest podjęcie działań w celu jej uratowania. Należy przeanalizować, co jest przyczyną tak

tragicznej sytuacji, a środki z miasta kierowane na sport w Kielcach są niezmiernie istotnym

czynnikiem wpływającym na jego funkcjonowanie.


